
Esbjerg d.3.december 2024

Bestyrelsesmøde tirsdag d.3.december 2024

Mødedeltagere: Søren Juul Nielsen(Formand)
                           Gitte Tingberg(Næstformand)
                           Alice Nielsen(Afd.18 bestyrelsesmedlem)
                           Joan Madsen(Afd.18 bestyrelsesmedlem)
                           Helle Antonsen(Referent)

1.Velkommen til.

2.Godkendelse af referat fra sidst.
Referatet var ikke endelig færdigt. Men det bliver sendt rundt til godkendelse hurtigst mulig.

3.Bordet rundt.
Vi foreslår at de gamle viceværtskilte nedtages. Da de kan være misvisende.

Vi har stadig problemer med nikotinposer. Som vi ikke hved hvordan vi løser dette problem.
 
Der er blevet oplyst at loppemarkedet oppe i Krydset igen bliver gentaget i 2025.

4.Økonomi.(Status på friheds/aktivitets kontoen/brugt siden sidst)
Økonomien ser fornuftig ud på begge poster.

5.Nyt fra styregruppen.
Tirsdag d.5.december har styregruppen været til møde på Nygårdsvej. Til undersktift af de nye 
regler.

6.Nyt fra festudvalget.(Julefrokost d.16/11-2024)
Det har haltet en lille smule. På den baggrund har vi nedlagt festudvalget. I stedet har vi besluttet at 
vi alle 5 hjælper hinanden.

7.Nyt fra motionsrummet.
Der forventes levering af en ny motionscykel 1.januar 2025. Den ældste af de gamle motionscykler 
er blevet solgt.

8.Nyt fra affaldsgruppen.
Intet nyt.

9.Festsalen.
 Gitte Tingberg overtager hovedansvaret for udlejningen af festsalen og værelserne over på 
Stengårdsvej, efter Aydros pr.1 februar 2025. Der afholdes møde med de 4 formænd og Gitte i 
januar ang. det videre forløb.



10. Afdelingsmøde afd.18.(1/4-25).
Vi synes måske i afd.18 at det ikke er så givende som det optimalt kunne være. Vi har beskluttet at 
vi ikke alle 5 behøver at være til stede, ved fremtidige fældes afdelingsmøder for de 4 afdelinger 
herude.

11.Evaluering julefrokost 2024.
De tilbagemeldinger vi har fået, har i hovedsagen været meget positive. Så det må vi have gjort 
godt.

12.Orientering vedrørende fonde/Telt.
Søren har været til møde med Rikke i uge 49 vedrørende ny fondssøgning.

13.Snerydning.
Vi er genneralt tilfreds med snerydningen herude.

14.Fastlæggelse for bestyrelsesmøder 2025/Fordeling.
Vi fik fastlagt alle datoerne og bemandingen til disse.

15.Repræcentantskabsfest(Hvad gøre i stedet?).
Vi afventer tilbagemelding fra Gitte.

16.EVT.
Løs snak.


